

Waiving all restrictions and penalties for tickets issued from/to Pakistan		الغاء كافة القيود والغرامات لجميع التذاكر الصادرة من/إلى باكستان
Date/التاريخ 25 November 2017	الرقم المرجعي/Reference 201711251	تاريخ التطبيق/Effective date IMMEDIATELY

It has been decided to exempt all affected tickets that issued with confirmed booking for the departing flights from/to Pakistan from all restrictions and penalties when: (Rebooking/ Rerouting/refund and no-show), effective from 25/11/2017 until further notice.

لقد تقرر إعفاء جميع التذاكر المتضررة والصادرة بحجز مؤكد للرحلات المغادرة من/إلى باكستان من جميع القيود والغرامات عند: (إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد/التخلف عن السفر)، ابتداءً من تاريخ 25 نوفمبر 2017م حتى اشعار آخر.

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers (TSPs) only and may not be published under any circumstances or traded outside the TSP. In the case of non-compliance with this TSP will be subjected to legal accountability.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع إلى مقدمي خدمات السفر والسياحة فقط ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار مقدم الخدمة وفي حال عدم التقيد بذلك سيتعرض مقدم الخدمة للمساءلة القانونية.